


確認碼：4292987929 


PIN 碼：3168 


已確認

## 您在科隆的訂房已確認。

✓ 您的確認函將發送至 sales@anshun-tools.com [編輯](#)

✓ 您可於入住前 [更改或取消訂單](#)


 列印完整確認函


 保存到我的手機


### 訂單概覽



#### Cologne Marriott Hotel

 總價：約TWD 79,819

 2024年3月1日(五) - 2024年3月7日(四), 6晚

 豪華特大雙人床房

[查看或更新訂單內容](#)



#### 升級您的住宿體驗

讓旅程更美好難忘 - 升級您的客房！

[換間更好的客房](#)

### 前往住宿

從科隆機場 (CGN)：車程 16 分鐘 (16 公里)



#### 機場計程車 -10% **Genius**



✓ 含免費取消的選項

👤 最多 4 人

單趟

~~TWD 1,940~~ TWD 1,746

[查看選項](#)

#### 租車 -5% 旅程省錢優惠



✓ 含免費取消的選項


👤 為了感謝您訂房，所有租車皆可享 5% OFF

[查看選項](#)


---

## 聯繫住宿

有關於住宿的疑問或需要協助安排的事宜嗎？

 發送 **Email** 給住宿方  
發送訊息給住宿，他們會盡快回覆您

[發送電子郵件](#)

 其他選項

[撥打 +49 221 942220](#)



**科隆萬豪酒店**  
地址: Johannisstr. 76-80, 老城北區, 50668 科隆, 德國  
星級: ●●●●●  
電話: +49 221 942220  
GPS 座標: N 050° 56.714, E 06° 57.673

入住時間	退房時間	客房	晚數
<b>1</b> 3月 星期五 🕒 15:00 起	<b>7</b> 3月 星期四 🕒 12:00 前	<b>1</b>	<b>6</b>

**價格**  
1 間客房  
7% 加值稅  
**價格**  
(2 位住客)

其他資訊

溫馨提示: 額外服務 (如加床) 不包含在總價內。  
如果您取消訂單, 住宿方可能仍會向您收取相關稅費。  
如果您未如期入住, 也沒有事前取消訂單, 住宿方有權向您收取全額房費。  
提醒您閱讀下方的**重要資訊**, 內含更多其他重要內容。



Map data ©2023 GeoBasis-DE/BKG (©2008)

**豪華特大雙人床房**

住客姓名: Chi Lu Joseph Chen  
入住人數: 2 位成人  
客房面積: 25 平方公尺  
餐飲:  
總房價包含早餐

私人衛浴 • 市景 • 免費盥洗用品 • 中庭景觀 • 空調 • 保險箱 • 廁所 • 浴缸或淋浴 • 毛巾 • 床單 • 床邊插座 • 書桌 • 隔音 • 電視 • 冰箱 • 電話 • 燙衣設備 • 衛星頻道 • 熨斗 • 收音機 • 暖氣 • 平面電視 • 吹風機 • 地毯 • 電熱水壺 • 喚醒服務 • 鬧鐘 • 筆記型電腦保險箱 • 衣櫃或衣櫥 • 高樓層 (有電梯) • 衛生紙

床舖尺寸: 1 張特大雙人床 (寬 181-210 公分)

**取消訂房政策:**  
截至入住日 14 天前, 您可免費取消。入住日前 14 天內, 若您取消訂單, 您需支付訂單全額。若您未入住, 未如期入住罰金將與取消費相同。

**退款時程:**  
若您在 2024年2月15日 下午11:59 之前取消, 您將能獲得全額退款。若您在 2024年2月16日 上午12:00 (含) 之後取消, 您將無法獲得退款。

### 重要資訊

請注意: 因客房面積有限和入住人數限制, 標準客房恕不接待超過 1 名孩童的家庭入住。如為家庭入住, 住宿建議預訂頂級客房房型 (特級行政客房、單房公寓或套房)

客人需在辦理入住時出示附照片的身份證明文件和信用卡。請注意, 特殊要求將視實際狀況安排, 有可能會產生額外費用。

未滿 18 歲的住客僅可隨同家長或法定監護人辦理入住。

### 飯店政策

#### 客用停車

- 無法預約: 住宿場所提供公共停車設施 (每日 € 30)。
- 住宿全館提供 WiFi (免費)

### 特殊要求

"Ich bin geschäftlich unterwegs und werde eventuell eine Firmenkreditkarte benutzen.

Der Gast hat eine Quittung zu seinem Aufenthalt angefragt.

Approximate time of arrival: between 12:00 and 13:00

High floor with view, away from elevator"



您可以隨時通過以下網站查看、更改或取消您的預訂：  
[your.booking.com](https://your.booking.com)

如對飯店有任何疑問，您可以直接聯繫科隆萬豪酒店，請撥打：+49 221 942220

或者致電我們 - 我們全天24小時為您服務：

當地電話號碼：02 8793 3062

國外或德國：+852 30775532

旅行途中仍與 Booking.com 保持聯繫！連結方式：



更多安全旅遊相關資訊請見本站[安全資源中心](#)。


我們非常重視您的旅遊安全。如在度假期間遇到緊急狀況，請撥打 112 至警察局、消防局或緊急醫療救護單位。多數歐洲國家均適用此免費專線

查看更多[當地緊急聯絡電話](#)資訊，讓您在德國住宿期間安心無虞。

立即掃描，將此訂單存入手機！



! 這份訂房確認單包含所有您訂單中最重要的資訊，抵達科隆萬豪酒店後可憑此辦理入住。如需詳細資訊，請參照發送至 [sales@anshun-tools.com](mailto:sales@anshun-tools.com) 的訂房確認信。

 <p><b>Cologne Marriott Hotel</b>  <b>Address:</b> Johannisstr. 76-80, Altstadt-Nord, 50668 Cologne, Germany  <b>Star rating:</b> ●●●●●  <b>Phone:</b> +49 221 942220  <b>GPS coordinates:</b> N 050° 56.714, E 06° 57.673</p>	<p>CHECK-IN</p> <p><b>1</b></p> <p><b>MARCH</b></p> <p>Friday</p> <p>🕒 from 15:00</p>	<p>CHECK-OUT</p> <p><b>7</b></p> <p><b>MARCH</b></p> <p>Thursday</p> <p>🕒 until 12:00</p>	<p>ROOMS</p> <p><b>1</b></p>	<p>NIGHTS</p> <p><b>6</b></p>
	<p><b>PRICE</b></p> <p>1 room <span style="float: right;">TWD 74,597</span>          7 % VAT <span style="float: right;">TWD 5,222</span></p> <p><b>Price</b> <span style="float: right;">approx. TWD 79,819</span>          (for 2 guests) <span style="float: right;">€ 2,344</span></p> <p><b>Additional information</b></p> <p>Please note that additional supplements (e.g. extra bed) are not added in this total.          If you cancel, applicable taxes may still be charged by the property.          If you don't show up at this booking, and you don't cancel beforehand, the property is liable to charge you the full reservation amount.          Please remember to read the <b>Important information</b> below, as this may contain important details not mentioned here.</p>			
<p><b>Deluxe King Room</b> 🚫</p> <p><b>Guest name:</b> Chi Lu Joseph Chen  <b>Number of guests:</b> 2 adults  <b>Room size:</b> 25 m<sup>2</sup>  <b>Meal Plan:</b>          Breakfast is included in the final price.</p> <p>Private bathroom • City view • Free toiletries • Inner courtyard view • Air conditioning • Safety deposit box • Toilet • Bath or shower • Towels • Linen • Socket near the bed • Desk • Soundproofing • TV • Refrigerator • Telephone • Ironing facilities • Satellite channels • Iron • Radio • Heating • Flat-screen TV • Hairdryer • Carpeted • Electric kettle • Wake-up service • Alarm clock • Laptop safe • Wardrobe or closet • Upper floors accessible by elevator • Toilet paper</p> <p><b>Bed Size(s):</b> 1 extra-large double bed (181-210 cm wide)</p>		<p><b>Cancellation policy:</b>          You may cancel free of charge until 14 days before arrival. If you cancel in the 14 days before arrival, the cancellation fee will be the total price of the reservation. If you don't show up, the no-show fee will be the same as the cancellation fee.</p> <p><b>Refund schedule:</b>          You'll get a full refund if you cancel before 23:59 on 15 February 2024. If you cancel from 16 February 2024, you will no longer be eligible for a refund.</p>		

**Important information**

Please note that due to size and capacity restrictions, the standard rooms cannot accommodate families with more than 1 child. For families, we recommend booking our premium room categories (Grand Executive Room, Studio or Suites)

Guests are required to show a photo identification and credit card upon check-in. Please note that all Special Requests are subject to availability and additional charges may apply.

Guests under the age of 18 can only check in with a parent or official guardian.

- Hotel Policies**
- Guest parking**
- Public parking is possible on site (reservation is not possible) and costs € 30 per day.
  - WiFi is available in all areas and is free of charge.

**Special Requests**

"Ich bin geschäftlich unterwegs und werde eventuell eine Firmenkreditkarte benutzen.  
 Der Gast hat eine Quittung zu seinem Aufenthalt angefragt.  
 Approximate time of arrival: between 12:00 and 13:00  
 High floor with view, away from elevator"

**Need help?**  
**You can always view, change or cancel your booking online at:** [your.booking.com](https://www.booking.com)

For any questions related to the property, you can contact Cologne Marriott Hotel directly on: +49 221 942220

**Or contact us by phone - we're available 24 hours a day:**  
 Local number: 02 8793 3062  
 When abroad or from Germany: +852 30775532

Travel with peace of mind  
 Find more information about travelling safely in our [Safety resource centre](#)

Your safety is our top concern. In case of an emergency while on holiday, dial 112 to reach police, the fire brigade, or emergency medical services. This number works in most European countries and is free of charge.

Find more [local emergency phone numbers](#) to help give you complete peace of mind during your stay in Germany.

---

Scan now to get this booking on  
your phone!



---

ⓘ This print version of your confirmation contains the most important information about your booking. It can be used to check in when you arrive at Cologne Marriott Hotel.  
For further details please refer to your confirmation email sent to [sales@anshun-tools.com](mailto:sales@anshun-tools.com).